
Zápis veřejné schůze o výstavbě kanalizace a ČOV konané dne 19. 4. 2023 ve Služátkách.   
 
 
 
Zahájení dne 19. 4. 2023 v 18.00 hod ve Služátecké baště. 
 
Pan starosta přivítal zástupce zhotovitelské firmy VHST, paní projektantku a přítomné 
občany. 
 
Prezentace o výstavbě, kterou připravil pan starosta Bouchal. 
 
 
 
 
Pan starosta vyzval občany, aby vznášeli dotazy a připomínky. 
 
Pan Hudera ml. vznesl dotaz, kdy se bude řešit jejich ulice, která není zahrnuta do aktuální 
realizace. Pan starosta vysvětlil, že tato ulice nebyla zahrnuta proto, aby se ponížily náklady 
na realizaci – bylo to nevyhnutelné kvůli tomu, aby obec při žádosti o dotaci dosáhla na body 
nutné k udělení dotace. Vybudování kanalizace v této části obce zůstává prioritou pro další 
období a věc bude řešena, co nejdříve to půjde. 
 
Pan Sýkora sdělil, že 1/3 vody spotřebuje na zalévání. 
 
Pan Kubeš upozornil, že má rod. dům v nejnižším bodě. Paní projektantka odpověděla, že 
připojení dolní části u Josefodolu není v této etapě možné z důvodu malého spádu a 
z hlediska úsporných opatření. Řešením v budoucnosti by byla lokální společná ČOV nebo 
čerpací stanice. Stejný problém nastává i v ostatních částech, kterých se netýká současný 
projekt (ulice k Huderům – viz výše, a část za kopcem, např. u p. Nováka Josefa). 
 
Pan Kabrhel vznesl dotaz na hloubku připojení. V místě jeho domu bude kanalizace uložena 
v hloubce 1,8 m a každé připojení se bude řešit individuálně. 
 
Paní projektantka seznámila s projektem. Kanalizace bude gravitační a ČOV je projektována 
jako mechanicko-biologická. Upozornila na nebezpečí vhazování ubrousků a pouštění 
dešťové vody, kdy hrozí změna hodnot ČOV. 
 
Pan Horký se dotazoval na ČOV a dále na odběry vzorků. Garantem prý bude firma Envirex, 
dodavatel čistírny.  
Dále se pan Horký ptal, co se stane, když vzorky nebudou vyhovovat, že mu připadá malý 
kalojem, kolik bude vývozů za měsíc a jestli se vejdeme do 60 Kč/m3.  
Odhad je 4 vývozy měsíčně, ostatní se bude řešit ve zkušebním provozu. 
 
Pan starosta poukázal na nutnost budování kanalizace a ČOV a kladem bude i zhodnocení 
nemovitostí. 
 
Paní projektantka pochválila dotaci ve výši 70% a podivila se, že naší obci byla poskytnuta. 



 
Pan Kabrhel vznesl dotaz na omezení dopravní obslužnosti. Po vykopání bude uloženo 
potrubí a uvedená část bude opět zasypána, aby se doprava příliš nenarušila. 
 
Paní projektantka na dotaz pana Sýkory vysvětlila důvody, jestli by šlo, nebo proč by nešlo, 
napojit dolní část u Josefodolu. Pan Sýkora se ještě ptal, jestli by do výkopu zároveň nešlo 
uložit potrubí pro případné budoucí připojení jejich oblasti. Paní projektantka odpověděla, že 
by bylo nutné vyhotovit nový projekt. 
 
Dále padly dotazy na přípojky (pan Bezouška) a přípojky pro případné nové parcely. Vše se 
bude řešit postupně. 
 
Odpověď na dotaz, jak bude vypadat ČOV, zněla, že bude kontejnerová, všechno bude 
uloženo v zemi, na povrchu bude vidět jen elektrický rozvaděč. 
 
Pan Horký se ptal, jestli bude nějaké zázemí pro obsluhu. Není součástí projektu. 
 
Starosta poprosil o možnost spolupráce ze strany občanů, a aby se s jakýmkoliv problémem 
ozvali. 
 
Zástupci zhotovitele VHST vysvětlili postup prací. Kanalizace se bude realizovat směrem 
odspoda nahoru a také prosili o toleranci občanů. 
 
Pan Kritzner měl konkrétní technický dotaz u jejich rodinného domu. 
 
Paní projektantka seznámila občany s projektem. V hlavní části obce bude kanalizace ve 
spádu, pod obcí bude vybudována čerpací stanice a dál do ČOV bude znečištěná voda 
z důvodu malého spádu tlačena. 
 
Pan Horký se dotazoval na čerpací stanice. Budou dvě a v každé dvě čerpadla. 
 
Pan Bárta se ptal na trasu. 
 
Paní projektantka upozornila, aby se s přípojkami počítalo i pro budoucí stavby. Pan Gabko 
by měl zájem o přípojku u jeho parcely. 
 

Pan starosta poděkoval občanům, zástupcům firmy VHST a paní projektantce za účast. 
 

 
 
Ověřovatelé: …………………………. Starosta: ………………………. 
 
      …………………………. 
 
 

 
Ve Služátkách dne 19. 4. 2023 


